
Resposta a la Ciutadania d’ICV al Ple de 27- 04 -2011 
 
El Sr. Force diu: 
“¿Sí? Esta pregunta va dirigida a la Sra. Alcaldessa y a los grupos 
políticos de la oposición, en relación a los problemas derivados de la 
construcción del muro de gaviones en el Parc dels Torrents, sus 
problemas de estabilidad, caída del muro superior y excesiva 
deformación del inferior, problemas manifestados desde el origen de su 
construcción y actualmente aparentemente en el olvido. 
 
¿Están satisfechos de la gestión realizada por el Ayuntamiento, o 
consideran que el problema tiene suficiente entidad para ser debatido, y 
que todos vosotros, los grupos políticos, podáis aportar los mecanismos 
para garantizar una solución rápida y eficaz al problema planteado y que 
el pleno decida por votación si es necesaria o procede?” 
 
La Sra. Ibáñez diu: 
“Nosaltres ja hem expressat abans una mica el que enteníem. Entenem que el 
reglament de participació ciutadana, fer ús no és fàcil pel ciutadà, per tant, 
quan agafa el tema i diu “vagi a presentar una proposició”, que a més 
representa agafar unes signatures, vol dir que hi ha hagut tot un procés abans 
que la gent una mica s’ha sentit o poc escoltada, o ha entès que l’Ajuntament 
ha sigut poc resolutiu amb el tema que presenten. 
 
Per tant, per això una mica dèiem abans que de vegades retardar la petició de 
la gent que signa i de la que no ha pogut signar a fer una proposició en el ple 
sembla una mica provocar estar enfadat sense que calgui, perquè si no ho 
presenten en aquest ho presentaran a l’altre, però no cal fer enfadar, no? 
Aquesta era la intenció del que dèiem abans. 
 
En el tema del mur de gabions, bé, ja hem dit que si tot el procés dura tant que 
al final la gent s’enfada i pensa “a la millor des del ple trobem una sortida”, que 
no hauria de caler, si és que no hauríem d’arribar a aquest extrem, però ho 
hem de fer fàcil, ho hem de fer fàcil i hem de resoldre, i hem de saber com a 
mínim fer l’esforç de saber interpretar que en tot un document al final hi ha una 
pregunta, que ni que no estigui expressament posada, estan demanant un 
calendari d’actuació perquè hi ha un problema que els preocupa, que és que 
aquella obra té una deformació.  
 
I a més tenim la sort que en aquell carrer dóna la casualitat que un dels veïns 
és un tècnic, però és que si això passa en un carrer on tots els que visquéssim 
allà fossin com jo, que no entenem ni de gabions ni de pedres, doncs a la millor 
ens trobaríem amb un problema perquè no hi hauria ningú que posés el tema 
més tècnic sobre la taula. Perquè per a l’Ajuntament fins ara el mur no queia ni 
es deformava, i això era el que parlàvem amb els portaveus, no tenia cap 
deformació. Ara comencem a entendre que la té perquè hi ha hagut una 
persona que ha estat a sobre per fer-nos entendre i veure que aquell mur té 
una deformació.” 
 
 



La Sra. Roig diu: 
“A veure, aquesta carta va dirigia al portaveu socialista i als regidors de 
l’oposició. 
 
Senyors: a l’anterior ple ja els vaig informar de la dificultat que tenim al 
nostre barri, Finestrelles. Més concretament al carrer Finestrelles, que és 
l’artèria principal. Dies després, bastants dies després, varen fer una 
visita al carrer l’Associació de veïns amb el portaveu socialista i un 
tècnic, no recordo el seu nom, i varen poder veure en el lloc les dificultats 
descrites que té aquest carrer.  
 
Varen estar d’acord que s’havia de modificar. Es va quedar en treure la 
zona blava, posar la parada d’autobús en el lloc de la zona blava, pintar 
un senyal d’estop dalt del carrer Finestrelles, pintar un parell de passos 
de vianants i col·locar alguna barrera perquè els cotxes no baixessin amb 
tanta velocitat. 
 
Bastants dies més tard, i si no m’erro va ser el 7 d’abril, se’ns demana a 
l’associació que ens passem per l’Ajuntament ja que ja tenen vist com 
arreglar el problema. Quedem tots d’acord, però passen els dies i ningú fa 
res, la zona blava encara està activa, la parada d’autobús encara està al 
mateix lloc, l’estop no està pintat, els passos de vianants no estan pintats, 
etc, etc. 
 
S’envia un email... Sr. Giner, m’escolta? S’envia un email al portaveu del 
Partit Socialista però no respon. És que han canviat les coses i 
l’associació no està assabentada? És que hem d’esperar que passin unes 
eleccions perquè s’encarregui a un altre?” 
 
La Sra. Roig diu: 
“Vull fer una segona pregunta. 
 
Penso que els va ser molt fàcil en un moment donat posar la zona blava al 
carrer Finestrelles. Doncs per aquesta regla de tres també hauria de ser 
fàcil treure-la, no és així? 
 
Si us plau, necessitem una data per resoldre aquest tema i 
descongestionar aquest carrer del nostre barri, Finestrelles. Necessito 
resposta dels regidors de l’oposició també. Moltes gràcies.” 
 
La Sra. Ibáñez diu: 
“Bé, ple rere ple plantegeu les mateixes històries. Jo penso que és hora que si 
aquest govern no posa remei, li posem nosaltres, i plantejo seriosament i torno 
a saltar-me les normes, fem un taller de manualitats i anem a pintar nosaltres 
els passos de zebra, i esborrem les zones blaves que no vulguem, i 
confeccionem un stop, que l’haguem de confeccionar, i ho fem nosaltres. Anem 
a fer-ho nosaltres amb els veïns de la zona, llavors se n’adonaran, no?, serà 
una forma d’expressar “mira què bé, els veïns pels veïns anem a fer 
manualitats al barri de Finestrelles”, ho podem titular així i posar-nos a fer feina. 
En definitiva, oferim, com a grup, mà d’obra.” 



 


